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Byrådspartiene Høyre, Fremskrittspartiet og Senterpartiet og samarbeidspartiene 

Bergenslisten, Industri- og Næringspartiet og Pensjonistpartiet, er enige om en 

helhetlig avtale om budsjett for 2025 og Handlings- og økonomiplan for 2025-2028. 

Avtalen begrenser seg til budsjettåret 2025, og bygger på Innstilling 1 og byrådets 

Tilleggsinnstilling.  

 

 

     Bergen, 11.12.2024 

 

 

 

Eivind K. Nævdal-Bolstad, H   Martin Virkesdal Jonsterhaug, FrP 

 

 

 

 

Thomas Flesland, SP    Trond Tystad, BL 

 

 

 

 

Didrik Lexau, INP     Tom-Ove Koteng Monsen, PP 
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Tabeller: 

Beløp oppgitt i tusen kroner. 

Saldering 

 

2025 2026 2027 2028 

Kurs, seminar og reiser -2 000    

Kutt budsjettpost konsulentkjøp eierskap -500    

Sum -2 500    

 

Drift 

 

2025 2026 2027 2028 

Bemanningstilskudd åpne barnehager  1 000    

Barnehagebuss  800   

Gratis SFO 1. trinn 200    

Tilskudd International School of Bergen  1 000    

Krokeide skole  2 400    

Morsmålsundervisning  2 500     

Frisklivssentralen  1 000    

Opprettholdelse av helsestasjon 

Laksevåg 

1 160     

Bydelslegevakter, beholde Fana og 

Loddefjord  

8 400    

Tilskudd til organisasjoner ifm. renhold  1 000    

Feiing på Nesttun  135    

Renhold av busskur 150    

Renhold av gang- og sykkelvei 300    

Renhold av private fortau 110    

Sommerblomster 200    

Nordnesparken, opprettholde toalett  400    

Vågsbunnen fri for narkotikasalg, 

renholdspakke 

500    
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Sommerleir for skoleelever 1 550    

Sykkelopplæring, sykkelkids  750    

Driftsstøtte klubbeide anlegg  300    

     

Sum 23 055 800   

 

Tilskudd 

 

2025 2026 2027 2028 

Bergen Kjøtt 250    

TV BRA 400    

Bergens Skog- og træplantingsselskap, 

utbedring av Fløysvingene 

2 000    

Stiftelsen Bryggen  1 000    

Frelsesarmeen i Solheimsviken – Aktiv 

ferie 

200    

KIA Kristent Interkulturelt Arbeid   

200 

   

Bergen Sentrum AS 750    

Tellevik kystfort 400    

Bergen Nasjonale Veteranskiphavn 200    

Opera Bergen  1 250 1 000 1 000 1 000 

TIF Viking 200    

Griegkvartalet 250    

Krabatene 50    

Unity Spark  200    

Landsforeningen for hjerte- og 

lungesyke (LHL) 

50    

Aktivt pusterom 100    

Bergen Elveforum 100    

Tekstalliansen  50    

Piksel Produksjoner (Studio 207) 100    

Søkbar pott, diverse kultur 1 000    
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Kunster- og arbeidsstipend   2 700    

Trond Mohn games  500    

Papillon  -200    

AKKS -100    

Foreningen for human narkotikapolitikk  -125    

Sum 11 525 1 000 1 000 1 000 

 

Resultat – drift og tilskudd 

 

2025 2026 2027 2028 

Totale mindreutgifter/merinntekter - 2 500  - - 

Totale merutgifter 34 580 1 800 1 000 1 000 

Nettosum 32 080 1 800 1 000 1 000 

 

Investering 

 

2025 2026 2027 2028 

Christie Krybbe skoler - prosjektutvikling 2 500    

Søreide ungdomsskole - 

prosjektutvikling 

10 000    

Ytre Arna skole, basseng og gymsal 2 500 2 500 11 000 24 750 

Tilfluktsrom – oppgradering mv.  1 500    

Sum 16 500 2 500 11 000 24 750 

 

Saldering investering 2025 2026 2027 2028 

Led-belysning kommunale bygg -1 250 -1 250 -1 250 -1 250 

Solenergianlegg kommunale bygg  -4 500    

Time- og døgnavlastningstilbud til barn 

og unge – prosjektutvikling  

-5 000    

Sum -10 750 -1 250 -1 250 -1 250 
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Merknader: 

Sysselsetting av flyktninger  

Bergen har lave tall på sysselsetting av flyktninger og for få flyktninger skaffer bolig selv gjennom 

avtalt selvbosetting. Bystyret ber byrådet jobbe for å øke deltakelsen i arbeidslivet, og har som mål å 

øke antallet som kommer ut i jobb betraktelig. 

Bergen kino  

Bystyret ber byrådet om ikke å utrede salg av kommunens andel av Bergen Kino AS. Bedriften bes 

styrke sin innsats for BIFF og som samlingspunkt for næringen.  

Skolestruktur 

Bystyret viser til den igangsatte rulleringen av skolebruksplanen, og vil ta stilling til eventuelle 

endringer i skolestruktur når den skal behandles i bystyret. 

International school of Bergen  

International school of Bergen er et viktig virkemiddel for Bergen som en internasjonal by med global 

spisskompetanse i helse, industri, maritim sektor og akademia. Bystyret tilbakefører 1 MNOK av 

nedtrekket for 2025 og ber byrådet gå i dialog med skolen om fremtidig økonomisk støtte i 

økonomiplanperioden. Bystyret ber byrådet komme tilbake til saken i forbindelse med revidert 

budsjett. 

Ungt entreprenørskap 

Bystyret viser til at mange kommuner i Vestland er medlem av Ungt Entrepenørskap. Bergen 

kommune har tidligere deltatt gjennom å gi tilskudd, og ikke gjennom medlemskap. Bystyret ber om 

at medlemskap i organisasjonen vurderes i forbindelse med revidert budsjett.  

Morsmålsundervisning  

Morsmålsundervisning er et viktig virkemiddel for en vellykket integrering. Området tilføres 2,5 

MNOK i denne budsjettenigheten. Bystyret ber byrådet komme tilbake til bystyret med effekter av 

omleggingen og innretningen i forbindelse med HØP.  

Christie Krybbe skoler  

Christie Krybbe Skoler er et viktig og levende kulturminne. For å møte nyere tids krav som skole skal 

Øvregaten 5 og eventuelt også Apotekerhagen omreguleres til skoleformål. En slik løsning er 

hovedsakelig ment å løse skolens gym- og aktivitetsbehov. Bystyret ber byrådet om å starte 

reguleringsarbeidet for dette i 2025, og komme tilbake til bystyret med økonomisk ramme for 

ombyggingen. 

Opplæringsbasseng på Ytre Arna skole 

Det settes i denne budsjettavtalen av midler til å etablere svømmebasseng i prosjektet Ytre Arna 

skole. I tillegg til midlene avsatt i perioden 2025-28, bes byrådet tilføre 19,25 MNOK i 

investeringsbudsjettet for 2029.  

Bassengkapasitet i Laksevåg 

Bystyret påpeker at det er viktig å ha opplæringsbasseng innenfor rimelig geografisk nærhet. I 

Laksevåg er to skolebasseng nedlagt, og det etableres ikke basseng i forbindelse med de justerte 
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planene for Laksevåghallen. Byrådet bes i samarbeid med relevante aktører vurdere mulig 

lokalisering for et mindre opplæringsbasseng i Laksevåg. I et slikt arbeid må man også vurdere 

tilpassede og rimeligere løsninger i samarbeid med svømmesporten. 

Helsestasjon i Loddefjord  

Bystyret ber byrådet vurdere å flytte helsestasjonen på Haugatun til en mer sentral og 

hensiktsmessig plass i Loddefjord for å sikre økt tilgjengelighet for flest mulig brukere.  

Dekontamineringsvask, Bergen Brannvesen 

Bystyret ber byrådet om at dekontamineringsvask for utstyr sikres innenfor rammen til Bergen 

Brannvesen. Denne typen periodisk vask er et tiltak for å forebygge kreft blant brannfolk, og tiltaket 

er pilot i Norden etter initiativ fra blant annet «Brannmenn mot kreft».  

Omorganisere klagebehandling 

Bystyret ber byrådet utrede en omorganisering av kommunens klagesaksbehandling innenfor plan- 

og byggesaker med sikte på at det etableres en egen klagesaksenhet på nivå 1 under byrådsavdeling 

for byutvikling. Målet med omorganiseringen er effektivisering, kortere saksbehandlingstid og styrket 

rettsikkerhet. Bystyret ber om at det legges frem en sak for bystyret i løpet av første halvår 2025. 

Befaring planprosesser 

Bystyret ber byrådet gjennomgå Plan- og bygningsetatens praksis knyttet til befaringer i 

planprosesser med mål om å styrke muligheten for befaring tidlig i planprosessen.  

Renhold i tilstøtende områder til Vågsbunnen 

Det er i budsjettet satt av 0,5 MNOK til renhold i tilstøtende områder til Vågsbunnen. Bystyret ber 

byrådet sørge for styrket renhold i området, som inkluderer Christie Krybbe, Lille Øvregaten og andre 

relevante områder.  

Miljøkartlegging skogsbilveier Fanafjellet 

På bakgrunn av de mange sakene knyttet til ulovlig bygging av skogsbilveier, er det behov for at 

Bergen kommune får oversikt over skadene på natur og miljø. En kartlegging er nødvendig for å 

vurdere de langsiktige konsekvensene og legge grunnlaget for opprydding. Kartleggingen bør i første 

omgang konsentreres rundt veiene på Fanafjellet, og bør dekke elementer som analyser av 

vannkvalitet mm.   

Høring om sikkerhet på bybane i blandet trafikk  

I bakgrunn av skadestatistikk for myke trafikanter og varsler fra førere vil det bli avholdt høring om 

sikkerhet for bybanen i blandet trafikk.  

Investeringer i nye systemer 

Bystyret forutsetter at investeringer i nye systemer frigjør ressurser. DigDem innføres i 2025 for den 

politiske møteaktiviteten, og bystyret ber om at det i forbindelse med revidert budsjett redegjøres 

for gevinster systemet fører til.   

Aktivitet for barn og unge i sentrum 

Engangstilskuddet til Bergen Sentrum AS bevilges for å legge til rette for sommeraktivitet for barn og 

unge på uteområdet ved byROMMET. 
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Lyssetting av Fløysvingene  

Bystyret ber byrådet i forbindelse med revidert budsjett komme tilbake til bystyret med en sak om 

hvordan lyssetting av Fløysvingene kan igangsettes og realiseres i 2025. Bystyret ber byrådet se saken 

i sammenheng med den planlagte opprustingen av Fløysvingene.  

Etablering av kunstgress på Skansemyren 

Bystyret ber byrådet avklare muligheten for etablering av kunstgress på grusplassen ved 

Skansemyren idrettsplass. Bystyret ber om at tiltaket vurderes innenfor de avsatte midlene for 

nærmiljøanlegg eller kommer tilbake til bystyret i forbindelse med revidert budsjett.  

 

Ferietilbud for skoleelever 

Bystyret ber byrådet overføre ansvaret for ferietilbud for skoleelever til BNKI for å i større grad samle 

kommunenes ferietilbud. BNKI må sikres tilstrekkelig kapasitet til å håndtere de ulike ferietilbudene.  

Flere boliger i sentrum 

Bystyret ber byrådet vurdere muligheten for boliger i den sørlige delen av Lungegårdsparken, for å 

sikre anleggsbidrag til opparbeidelse av en samlet sjøfront, herunder bystrand-prosjektet. Boliger i 

dette området bør ikke være tung og høy blokkbebyggelse.  

Gassverket 

Bystyret viser til tidligere vedtatt merknad om fremtidig bruk av gassverkbygget. Uavhengig av 

utredningsarbeidet som nå foregår, ber bystyret byrådet konkret vurdere hvordan og hvorvidt 

eksterne aktører kan tilbys leiekontrakt eller kjøp mot oppgradering av bygningsmassen.  

 

 


